

Calendar

Fri, Dec 9

Semester II schedules released, 8 PM, [Infinite Campus](#)

周五12月9日

第二学期课程发布, 晚上8点, [Infinite Campus](#)

Mon-Fri, Dec 12-16

Review and Finals Week, alternate schedule (see [Calendar](#))

周一至周五, 12月12日至16日

审查和总结周, 备用日程表 (见日历 [Calendar](#))

Fri, Dec 16

End of Semester I

Minimum Day, alternate schedule (see [Calendar](#))

周五, 十二月十六日 第一学期结束

最小日, 备用时间表 (见日历 [Calendar](#))

Mon, Dec 19, 2016 - Tue, Jan 3, 2017

Winter Break - NO SCHOOL

星期一, 2016年12月19日 - 星期二, 2017年1月3日 寒假

Wed, Jan 4, 2017

SCHOOL RESUMES, Gr 9-12

2017年1月4日星期三 开学, 九年级至十二年级

Gunn

Phoebe

VTA Route 88--Finals Week Schedule

Mon-Fri, Dec 12-16

Mon, Dec 12 & Tue, Dec 13

2:55 PM dismissal - School trippers will depart Vets Hospital at 3:03 PM(88M), 3:05 PM (88L). An additional N/B 88 trip to Middlefield/Colorado will depart Vets Hospital at 3:07 PM.

VTA路线88 - 最终时间表

周一至周五, 12月12日至16日

12月12日星期一和星期二, 12月13日

下午2:55撤回 - 学校徒步者将在下午3:03 (88M) , 下午3:05 (88L) 离开Vets医院。 到

Middlefield / Colorado的额外N / B 88旅行将在下午3:07离开Vets医院。

Wed, Dec 14

8:30 AM start: no AM adjustments will be made

12:10 PM dismissal: School trippers will depart Vets Hospital at 12:18 PM(88M), 12:20 PM (88L).

Regular scheduled N/B 88 will depart Vets Hospital at 12:00 PM. An additional N/B 88 trip to Middlefield/Colorado will depart Vets Hospital at 12:22 PM.

2:25 PM dismissal, release zero & H period: An additional N/B 88 trip to Middlefield/Colorado will depart Vets Hospital at 2:37 PM.

12月14日 星期三

8:30 AM开始：不进行早晨时间调整

下午12:10撤回：学校步行的人将在12:18 PM (88M) , 12:20 PM (88L) 离开Vets医院。常规预定的N / B 88将在下午12点离开Vets医院。到Middlefield / Colorado的额外N / B 88旅行将在12:22 PM离开Vets医院。

下午2:25撤回，在零 & H期间解散：额外的N / B 88旅行到Middlefield / 科罗拉多州将在下午2:37离开Vets医院。

Thu, Dec 15

8:30 AM start: no AM adjustments will be made

2:25 PM dismissal: School trippers will depart Vets Hospital at 2:33 PM(88M), 2:35 PM (88L). An additional N/B 88 trip to Middlefield/Colorado will depart Vets Hospital at 2:37 PM.

星期四，十二月15日

8:30 AM开始：不进行早晨时间调整

下午2:25撤回：学校出行者将在下午2:33 (88M) , 下午2:35 (88L) 离开Vets医院。到Middlefield / Colorado的额外N / B 88将在下午2:37离开Vets医院。

Fri, Dec 16

8:30 AM start: no AM adjustments will be made

12:10 PM dismissal: School trippers will depart Vets Hospital at 12:18 PM(88M), 12:20 PM (88L). Regular scheduled N/B 88 will depart Vets Hospital at 12:00 PM. An additional N/B 88 trip to Middlefield/Colorado will depart Vets Hospital at 12:22 PM.

星期五，十二月十六日

8:30 AM开始：不进行早晨时间调整

下午12:10解雇：学校步行者将在12:18 PM (88M) , 12:20 PM (88L) 离开Vets医院。常规预定的N / B 88将在下午12点离开Vets医院。到Middlefield / Colorado的额外N / B 88将在12:22 PM离开Vets医院。

Linda Fan

Volunteers Needed: Gunn Student Appreciation Bagels during Finals Testing

需要志愿者：Gunn学生在期末考试需要面包圈捐赠

Thu, Dec 15, 11 AM-1 PM

周四，12月15日上午11点至下午1点

Gunn PTSA will be serving bagels with cream cheese, fruit and cheese during Finals Testing on Thursday, December 15th. Volunteers needed from 11 AM to 1 PM. I hope you can help volunteer some of your time to help our kids during Finals Testing. Sign up [HERE](#). More info, Karen Saxena, heypalermo@aol.com.

Gunn PTSA将在12月15日星期四的期末考试期间提供面包圈和奶油奶酪，水果和奶酪。志愿者需从上午11点到下午1点。我希望你能在期末考试期间志愿帮助我们的孩子。注册[这里](#)。更多信息

, Karen Saxena , heypalermo@aol.com。

Gunn Chamber Singers Holiday Concert

Gunn室内歌手节日音乐会

Sun, Dec 18, 5:30 PM, Paly Performing Arts Center, 50 Embarcadero Rd

周日 , 12月18日下午5:30 , Paly表演艺术中心 , 50 Embarcadero路

Kick off your winter break with a festive evening of holiday singing with the Gunn High School Chamber Singers! All proceeds go to the scholarship fund for the Gunn Choir tour to Ireland next June. Tickets are \$10 general admission and will be available at the door. Choir alumni are also invited to come sing with the choir for a portion of the concert. Please get in touch with Mr. Liberatore if you are interested (gunnchoir@aol.com). See you there!

以与Gunn高中室内歌手在节日的晚上唱歌来开始你的寒假！所有收入将用于明年6月的Gunn唱诗班之旅的奖学金。在门口门票为10美元一张入场券。还邀请合唱团校友与合唱团一起演唱音乐会的一部分。如果您有兴趣，请联系Liberatore先生（gunnchoir@aol.com）。到时候那里见！

December Fundraising Drive: Gunn Foundation Needs Your Help!

十二月筹款驱动：Gunn基金会需要您的帮助！

Help us award need-based college scholarships to deserving Gunn Seniors. Scholarships help pay for tuition, books, transportation, which often pose a financial impediment to achieving a college degree on a tight budget. Your donation will provide an invaluable opportunity to our students to attend college with minimal financial burden and are integral to our fundraising efforts. Please consider donating to Gunn Foundation this holiday season. **Suggested amounts: \$25, \$50, \$100, \$500 or any other amount you can give.** We encourage company matched donations. Gunn Foundation is a 501(c)(3) non-profit organization (Tax ID: 94-6182158). [Donate online](http://www.gunnfound.org) or mail checks payable to "Gunn Foundation" to: Gunn Foundation, 780 Arastradero Rd, Palo Alto, CA 94306. Learn More: www.gunnfound.org or contact us: info@gunnfound.org.

帮助我们奖励需要的大学奖学金给值得的Gunn高年级学生。奖学金有助于支付学费，书籍和交通费，帮助紧张的预算的学生克服读大学学位造成的经济障碍。您的捐赠将为我们的学生提供一个宝贵的机会，使学生尽量减少经济负担，并成为我们筹款努力的不可或缺的一部分。请考虑捐赠给Gunn基金会这个节日。建议金额：\$ 25，\$ 50，\$ 100，\$ 500 或您可以给予的任何其他金额。我们鼓励公司匹配的捐款。Gunn基金会是501 (c) (3) 非营利组织 (税号：94-6182158) 。捐赠在“Gunn基金会”的在线或邮件支票：Gunn基金会，780 Arastradero路，帕洛阿尔托，CA 94306。了解更多：www.gunnfound.org或联系我们：info@gunnfound.org。

Karly

Get Your Gunn Swag!

Gunn Sports Boosters is selling Gunn Swag. This is a great fundraiser for teams. Sports Boosters is absorbing the set up costs and want to promote Gunn pride. If your team or an individual would like to make a purchase, contact pep@pamperez.com. We have hoody sweatshirts, blankets, t-shirts, and nylon shirts. Happy Holidays and Merry Christmas, GO TITANS!

获取您的Gunn Swag纪念品！

Gunn体育助推器销售Gunn 纪念品。这是一个为体育代表队筹款的很棒的项目。体育助推器会承担起成本，希望能促进Gunn的自豪感。如果您的团队或个人想购买一些，请联系 pep@pamperez.com。我们有带帽子的运动衫，毯子，T恤和尼龙衬衫。节日快乐，圣诞快乐，GO TITANS! 加油Titans!



Gunn Athletics

Gunn Sports Boosters would like to recognize the following athletes:

- Jeffrey Lee-Heidenreich as the lone starter off the boys' soccer team that won the SCVAL De Anza Division title last year. He provided plenty of leadership in his debut this season.
- Athletes of the Week-Honorable Mention to Jonas Enders for cross country.

Congratulations, athletes! GO TITANS!

Gunn的体育信息

Gunn体育助推器想表彰以下运动员：

- Jeffrey Lee-Heidenreich是去年获得SCVAL De Anza部冠军的男孩足球队的唯一一个首发。他在本赛季首次亮相时展示了很强的领导力。
- 本周的运动员 - 荣誉奖提名Jonas Enders 越野赛。

恭喜各位运动员！ GO TITANS! 加油Titans!

PAUSD & PTAC

PAUSD Code Fest

Sat, Dec 10, 1-5 PM, JLS Middle School, 480 E Meadow Dr

Calling all PAUSD families to participate in a newer, bigger, better Code Fest during the

Computer Science Education week. This event is free, open to all. There are several highly qualified presenters including several Gunn High School students. All sessions are hands-on and cater to all levels from beginner to experienced programmers for all ages 5 and up. For registration and other details, go [HERE](#).

PAUSD编程盛会

周六，12月10日下午1-5点，JLS中学，480 E Meadow Dr

在计算机科学教育周期间，我们呼吁PAUSD Palo Alto学区的所有家庭参加一个更新，更大，更好的Code Fest，编成盛会。这个活动是免费的，对所有人开放。有几个非常合格的演讲的人，包括几个Gunn的高中学生。所有活动都是要实际动手的，并适合5岁以上从初学者到有经验的程序员的所有级别。有关注册和其他详情，请点击这里[HERE](#)

****NEW** Palo Alto CAC's 2nd Annual Holiday Tea**

Mon, Dec 12, 8:30-10 AM, Lucie Stern Community Center, 1305 Middlefield Rd

Join the Palo Alto special needs community for a morning off. Enjoy a cup of tea or coffee, delicious holiday treats, and social time with other parents of children who face extra challenges. The guest speaker, Elizabeth Darby, a teacher in the district for over 20 years, will give us practical tools and strategies for better managing holiday stress. Childcare will not be provided, but younger siblings are welcome. Spanish-language translation will be available. Jointly sponsored by the Palo Alto Community Advisory Committee for Special Education and the Palo Alto Council of PTAs. Please contact mich_higgins@hotmail.com with questions or for more information.

****新** Palo Alto CAC的第二届年度节日茶**

星期一，12月12日，早8: 30-10 AM，Lucie Stern社区中心，1305 Middlefield Rd

请休息一个上午，加入Palo Alto特别需要社区，来享受一杯茶或咖啡，美味的节日点心，以及与面临额外挑战的儿童的父母进行社交活动。演讲嘉宾Elizabeth Darby，在我们学区作了超过20年的老师，将为我们提供实用的工具和策略来更好地管理假期带来的压力。不提供托儿服务，但欢迎年幼的兄弟姐妹参加。将提供西班牙语翻译。由Palo Alto社区特别教育咨询委员会和Palo Alto协会理事会共同赞助。有关问题或更多信息，请联系mich_higgins@hotmail.com。

Caroline 2020

社区

****NEW** A Place For Your Child to Publish Their Writing: Scribere Online Literary Journal**

****新内容** 一个可以让孩子们发表文字的平台：Scribere 线上文学刊物**

Is your child aged 11 to 18? Do they love to write fiction, nonfiction, or poetry? Do they want to

publish their writing? Then check out www.scribere.org. Scribere is a non-profit, online literary journal for youth ages 11 to 18. Scribere's editorial board is comprised entirely of youth who are passionate about writing. Scribere is harnessing the power of the web to make the submission process simple, sustainable, efficient, and transparent. We are currently seeking submissions for our inaugural issue!

如果你的孩子年龄在11-18岁之间，喜欢写小说类和非小说类文学作品或者诗歌，并且想要发表所写的作品，那就到www.scribere.org 查查相关信息。Scribere 是非营利性质的专为11-18岁青少年所办的线上文学刊物，其编辑人员全部都是热爱写作的青年人，刊物利用互联网的力量使投稿变得简易、可持续发展、高效以及高透明度。刊物正在为创刊号收集投稿。

All Online. All Free. Our mission? To inspire youth creativity.
Check out our [welcome video](#). Questions? Email us at info@scribere.org.
全部都是在在线、免费。我们的使命：激发青年人的创造力！
看看我们的欢迎视频。有问题的话请联系info@scribere.org。

Kids and Teens Writing Contest **儿童和青少年写作比赛**

Entries accepted: Dec 1, 2016-Jan 8, 2017

参赛时间：2016年12月1日 - 2017年1月8日

Kids and teens grades 3-12 are invited to enter the library's annual writing contest! In 500 words or less, essays should answer the question "what would you do with a billion dollars?". Entries should be submitted online at www.cityofpaloalto.org/library

邀请3-12年级的儿童和青少年来参加图书馆的年度写作比赛！要求字数在500字以内，围绕命题“你会用十亿美元做什么？”来阐述观点。参赛文章请在线提交 www.cityofpaloalto.org/library

。

'Twas the Night Before Christmas, 2016 **“平安夜”，2016**

Sun, Dec 4 & 11, Sat, Dec 10, 1 PM & 4 PM, Woodside Performing Arts Center, 199 Churchill Ave, Woodside

星期天，12月4日和11日，星期六，12月10日，下午1-4点，Woodside表演艺术中心，199 Churchill Ave, Woodside

Dancers Repertory Sun Theatre presents 'Twas the Night Before Christmas, a delightful dance-theatre event that will enchant audiences of all ages! Based on the Clement C. Moore poem, the show includes Santa and his magical sleigh, prancing reindeer, dancing mice, twirling toys, and a cast of over 80 children and adults. Palo Alto students will be performing this season! Don't miss this delightful holiday tradition! Ticket prices are \$15 child/senior and \$25 for adults; all seats reserved. More information at <http://www.twasthenight.org/>

太阳舞蹈家剧院将于圣诞节前夕演出“平安夜”，这是一场欢快的不同年龄层次的观众都会喜欢的舞蹈剧场表演，剧本内容取自Clement C. Moore 的诗歌，出场的有圣诞老人和他的魔法雪橇，腾跃驯鹿，跳舞老鼠，旋转玩具，以及超过80个孩子和成人的演员。帕洛阿尔托的学生将在本赛季参加演出！不要错过这个令人愉快的假日传统！票价65岁以上老人：15美元；成人：25美元。需要提前订票。更多信息请登 <http://www.twasthenight.org/>

Richard **It's a Wonderful Nutcracker!**

美妙的胡桃夹子

Dec 9-11 and 16-18, Menlo-Atherton Performing Arts Center, 555 Middlefield Rd, Atherton
12月9-11号和16-18号

地址：Menlo-Atherton 表演艺术中心, 555 Middlefield Rd, Atherton。

Menlowe Ballet, the premier professional ballet company on the peninsula based in Menlo Park, presents its encore presentation of the full-length story ballet, It's a Wonderful Nutcracker. Conceived by Artistic Director Michael Lowe, It's a Wonderful Nutcracker is set to the original beloved Tchaikovsky score and updated with inspiration from the 1940's Frank Capra film, "It's a Wonderful Life", bringing the two most heralded holiday classics together on one stage. With all the magic of a traditional Nutcracker, this heart warming contemporary version is packed full of surprises you won't want to miss! Palo Alto students will be performing! Performance schedule and tickets are available at <http://www.menloweballet.org/>.

Menlowe 芭蕾舞团地处Menlo Park，是半岛有名的专业芭蕾团体。舞团这次给大家带来的芭蕾舞“美妙的胡桃夹子”是由艺术总监Michael Lowe 构思的，他在深受欢迎的Tchaikovsky的胡桃夹子原版基础上，结合了1940年代 Frank Capra导演的电影“美妙人生”的情节，将这两部节日经典合成一场舞台演出呈献给观众。带着胡桃夹子的魔法，这场暖心的芭蕾演出将会有你意想不到的惊喜。有 Palo Alto学生参加演出。演出时间和门票请上<http://www.menloweballet.org/> 查看。

****NEW** Calling all Goodwill donors!**

****新内容** 呼吁所有的慈善捐赠者**

Sun, Dec 11, 9 AM-2 PM, Hoover Elementary School, 445 E Charleston Rd

时间：星期日，12月11日，上午9点至下午2点；地点：Hoover 小学, 445 E Charleston Rd

Please bring any used items you no longer need to our Goodwill Donation Drive and enjoy a fresh pancake breakfast hosted by local Boy Scout troops and the Hoover PTA. We must fill the truck so we'd appreciate any contributions you can make to the drive and Goodwill staff will be on hand to issue tax receipts. For questions: hhooverpta@gmail.com

请把不再需要的旧物品带到我们的慈善捐赠站，同时还可以享用由本地童子军和Hoover 小学PTA提供的煎饼早餐。我们必须装满一卡车，所以请大家踊跃捐赠，我们的工作人员将为大家提供免税单据。有问题的话请电邮hhooverpta@gmail.com。

Finals Cram Slam

期末考试期间的紧张复习

Mon & Tue, Dec 12 & 13, 6-9 PM, Mitchell Park Community Center, 3700 Middlefield Rd

周一和周二，12月12-13号，晚上6-9点，

地址：Mitchell Park 社区活动中心, 3700 Middlefield Rd

Stressed on finals week? Mitchell Park Library has you covered. You can study in the library, or drop in at the Teen Center for snacks and emotional support. Lots of games like air hockey, ping-pong table, and video games to help you destress in the Teen Center. There will be calming therapy dogs in the library you can pet to help you decompress before the chaos begins! Open to high school students who are studying for finals.

期末考试期间压力很大吗？Mitchell Park图书馆是一个极好的去处。你可以在图书馆里复习，或者到青少年活动中心拿点零食和得到情感支持。那里还有很多种游戏，包括空气曲棍球，乒乓球，以及电子游戏来帮你减压。里面还有几只供你抚摸让你静心的治疗犬帮助你舒缓考试压力。对所有在为期末考试复习的高中生开放。

Claire Cheng

Palo Alto Chamber Orchestra (PACO) Opens its 51st Season

Sun, Dec 18, 3 PM, Holiday Extravaganza (Senior Orchestra), Cubberley Theatre, 4000 Middlefield Rd, Palo Alto

Award-winning youth orchestra PACO's Senior Orchestra will open its season with music by Handel, Britten and more. There is something for everyone at PACO concerts from small ensemble pieces to orchestra music as these dedicated musicians present an extraordinary passion for music making! Mark your calendars for the Holiday Extravaganza with guest performers from the Pacific Ballet Academy and Cantabile Youth Singers. Admission is FREE except for the Holiday Extravaganza (Adults \$10, 18 & under FREE). More info and complete line-up of concerts on the [2016-17 season brochure](#) or visit www.pacomusic.org.

帕洛阿尔托室内乐团 (PACO) 第51季开幕

周天，12月18号 下午三点，节日盛典（高级乐团），Cubberley剧院，4000 Middlefield Rd，Palo Alto

获奖的青年乐队PACO的高级管弦乐队将用Handel及Britten等音乐开启其季节。PACO音乐适合各个观众，从小合奏片到乐团音乐因为这些专业音乐家对音乐制作呈现出了非凡的热情！请标记好您的日历腾出时间与嘉宾表演者太平洋芭蕾舞团和Cantabile青年歌手一起进行节日狂欢。入场免费的，除了节日狂欢节（成人\$10，18岁以下免费）。更多信息和完整的节目表请访问[2016-17 season brochure](#) 或 www.pacomusic.org。

****NEW** DIY Holiday Crafts**

Tue, Dec 20, 4:30-6:30 PM, Mitchell Park Library, 3700 Middlefield Rd

Teen Tuesday DIY Holiday Crafts! Join us for DIY crafts that you can give to friends and family just in time for the holidays. Bring your creativity and we'll provide all the supplies. Keep all your creations.

****新** DIY节日工艺品**

周二，12月20日，下午4:30至6:30，Mitchell Park Library，3700 Middlefield Rd
青少年星期二DIY节日工艺！加入我们来DIY节日工艺品，您可以趁节日送给朋友和家人。我们将提供所有的用品，您只需带好您的创造力。你可以保留所有的创作。

****NEW** Afternoon Adventure: Winter Craftertoons**

Wed, Dec 21, 3:30-5 PM, Mitchell Park Library, 3700 Middlefield Rd

Join us for an afternoon of crafts, snacks, and winter themed cartoons. Register [HERE](#).

****新**在冒险下午：冬季“工艺品下午”**

周三，12月21日下午3:30至5，Mitchell Park图书馆，3700 Middlefield Rd
我们欢迎您下午加入我们一起做工艺品，品尝小吃和观看冬季主题的动画片。请到这里注册：[HERE](#)。

****NEW** Cult Movie Night: A Christmas Story**

Thu, Dec 22, 7-9 PM, Rinconada Library, 1213 Newell Rd

Join us for a classic retro movie in the Embarcadero Room every fourth Thursday of the month. This month we'll watch the holiday favorite A Christmas Story (rated PG). For teens and adults.

****新**崇拜电影之夜：圣诞故事**

周四，12月22日，下午7点至9点PM，Rinconada图书馆，1213 Newell Rd
欢迎加入我们每月第四个星期四在Embarcadero室观看经典电影。这个月我们将

观看适合节日的“圣诞故事”（评级为PG）。适合青少年及成人。

Andy

Visit the Art Center over the holidays!

Tue, Dec 26-Fri, Dec 30, 10 AM-5 PM daily, Palo Alto Art Center, 1313 Newell Rd

假日期间参观艺术中心！

12月26日星期二到12月30日周五，上午10点至下午5点（每日），Palo Alto艺术中心，1313 Newell Rd

This year, the Art Center will be open the week between Christmas and New Years.

Visit Tuesday, December 26th through Friday, December 30th, 10 AM-5 PM. Check out our current exhibition The Butterfly Effect: Art in 1970s California and create your own 1970s poster in our nook! For details, visit www.cityofpaloalto.org/artcenter, email artcenter@cityofpaloalto.org or call (650) 329-2366.

今年，艺术中心将在圣诞节和新年之间的一周开放。12月26日星期二至12月30日星期五上午10点至下午5点。查看我们当前的展览“The Butterfly Effect: Art”在1970年代加州，并在我们的角落创建您自己的20世纪70年代的海报！请访问 www.cityofpaloalto.org/artcenter，[电子邮件 artcenter@cityofpaloalto.org](mailto:artcenter@cityofpaloalto.org) 或致电 (650) 329-2366。

****NEW** Harry Potter Yule Ball**

Fri, Dec 30, 6:30-8:30 PM, Rinconada Library, 1213 Newell Rd

****新**哈利波特yule球**

12月30日周五，6:30-8:30 PM，Rinconada图书馆，1213 Newell Rd

Ring in the New Year with a Harry Potter-style Yule Ball! DJ Kevin will be spinning great tunes all evening. Formal attire is encouraged but not required. Register [HERE](#).

在新年与一个哈利波特式圣 Yule Ball！DJ Kevin将在晚上放音乐。正式的衣着被鼓励，但不是需要。如有兴趣，请在[这里](#)注册。

Family Holiday Volunteering

家庭度假志愿服务

If you're looking for a way to get your family into the holiday spirit by helping others, check out <http://familyholidayhelpers.org>, a non-profit web site created by a mom of two PAUSD students to help families find local volunteering opportunities during the holiday season. There are a variety of local opportunities for families, such as prepping/serving food for Thanksgiving, working a shift at a food bank or holiday warehouse, or donating food or gifts for those in need. Happy volunteering!

如果你正在寻找一种方法让你的家人通过帮助其他人进入节日精神，请查看

<http://familyholidayhelpers.org>，一个由两个PAUSD学生的家长创建的非营利网站。网站是来帮助家庭找到当地志愿者机会的。家庭有各种各样的当地机会，比如在感恩节准备/服务食物，在食品银行或假日仓库工作，或为有需要的人捐赠食物或礼物。快乐志愿！

****NEW** Tai Chi (Chinese martial art) Class for Parents**

新太极拳（中国武术）家长班**

Saturdays, Jan 7-Mar 11, 2:15-3:15 PM (10 classes total), Dance Studio, Gunn High School

1月7日至3月11日周六，2:15-3:15 PM（共10节课），舞蹈教室，Gunn 高中

This course is taught by a junior at Gunn High School. As a member of the US team, she won two gold medals and one silver medal at the 2nd World Taijiquan Championships in Warsaw, Poland. She will teach 24 simplified Tai Chi styles. All profits will be donated to the Ravenswood City

School District, East Palo Alto. Details/Sign up [HERE](#). Contact: svyouth1@gmail.com.

本课程由Gunn高中的一名初级学生授课。作为美国队的一员，她在波兰华沙举行的第二届世界太极拳锦标赛上获得了两枚金牌和一枚银牌。她将教授24种简化的太极风格。所有利润将捐赠给East Palo Alto 的 Ravenswood市学区。如果要注册或更加消息，请到[这个](#)网站。联系人：svyouth1@gmail.com。